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Datum 
toezegging 

Commissie 
waarin 
toezegging 
gedaan 

Portefeuille 
houder Toezegging 

Verwachte 
datum 
afhandeling Stand van zaken 

Ruimte Kredietvoorstel aanschaf nieuwe 
huurwoonwagen Driesedam 22 

05.09.2013 Gezamenlijke Potters PvdA-GroenLinks vraagt 
naar de stand van zaken 
Driesedam. 

 
26.05.2016|Olmenlaan gaat pas van start na uitvoering Driesedam, dat 
wordt volgend jaar (2017). 
13.04.2017|Dit onderwerp komt richting eind 2017 aan de orde. 
30.11.2017|Voor de Olmenlaan zal dezelfde basisafspraak met 
Woonwijze gelden als bij de Driesedam. Verwachting is dat Olmenlaan 
eind volgend jaar gereed is. (eind 2018). 
29.11.2018|Als Driesedam klaar is, komt Olmenlaan. De wethouder 
(Van de Ven vanwege afwezigheid Pennings) verwacht meer informatie 
voor de raad er na, dus op 1 juni 2019. 
20.06.2019|Wethouder Pennings geeft aan dat er in week 26 een 
overleg is met Woonwijze over de stand van zaken. Zodra dat overleg 
is geweest, krijgt de gemeenteraad bericht. 
05.09.2019|Wethouder Pennings is in afwachting van de uitkomst 
door Raad van Bestuur van Woonwijze.  
26.09.2019|Wethouder Pennings hoopt voor 1 januari 2020 een reactie 
van de Raad van Bestuur van Woonwijze te ontvangen.  
23.01.2020|De wethouder geeft aan dat er nog een aantal vragen 
liggen. Er wordt een voorstel verwacht in Q1-2020.   
04.06.2020|Wethouder Pennings geeft aan dat de overdracht van de 
locatie aan Charlotte van Beuningen waarschijnlijk uiterlijk direct na de 
zomervakantie wordt afgerond.  
10.09.2020|Wethouder Pennings geeft aan dat de laatste puntjes op de 
i worden gezet met betrekking tot die overeenkomst. De verwachting 
is dat er in oktober meer duidelijkheid komt. 
29.10.2020|Wethouder Pennings meldt dat op dit moment de laatste 
onderhandelingen plaatsvinden met Charlotte van Beuningen. De 
verwachting is dat de onderhandelingen voor het einde van het jaar zijn 
afgerond. 
29.01.2021|Wethouder Potters geeft aan dat de gemeente verder gaat 
met de Olmenlaan als de Driesedam klaar is. De raad wordt op de 
hoogte gesteld als de Driesedam klaar is. De toezegging heeft nu 
betrekking op de stand van zaken rondom de Driesedam. De 
wethouder verwacht dat de toezegging dit jaar wordt afgewikkeld. 
31.05.2021|1 juni 2021 overleg met externe die door CvB is 
ingeschakeld.  
01.12.2021 De onderhandelingen lopen. Na verwachtig kan de Raad 
Q1 2022 geïnformeerd worden.                                                       
05.04.2022|De verwachting is dat de raad hier in Q2 2022 
geinformeerd over wordt.                                                                                     
26.04.2022|De verwachting is dat de Raad Q4 geinformeerd wordt.                                                                                                        
22.06.2022|Na taxatie wordt de afwikkeling Van de overdracht van 
Driesedam verder opgepakt.                                                                        
19.09.2022|Het voornemen tot overdracht van de locatie is in het 
kader van het Didam arrest gepubliceerd. De overdracht is bij 
Charlotte van Beuningen aan de Raad voor commissarisen voorgelegd.  
23.11.2022 | vanwege capaciteitsproblemen bij Charlotte van 
Beuningen is de bespreking van de overdracht in de Raad van 



Commissarissen uitgesteld naar begin 2023. 

Ruimte Rozenoord 11.02.2021 Raadsvergadering Vos Wethouder Vos zegt toe 
in gesprek te gaan met 
Dura Vermeer en de 
Charlotte van Beuningen 
stichting over de 
uitvoering van artikel 7.6 
uit de 
realisatieovereenkomst. 
De raad wordt 
vervolgens geïnformeerd 
hoe de toewijzing van 
woningen in zijn werk 
gaat. Daarnaast zal de 
raad, zodra dit bekend is, 
geïnformeerd worden 
over de kale huurprijzen 
van de woningen (incl. 
aantallen). 

Q1 2023 18.03.2021|Wethouder Vos meldt dat in het tweede kwartaal 2021 een 
terugkoppeling komt van het gesprek met Dura Vermeer en de 
Charlotte van Beuningen stichting.  
24.06.2021|Het gesprek heeft vertraging opgelopen, omdat Dura 
Vermeer graag ook de verhuurder (belegger) bij het gesprek wil 
betrekken. 
01.07.2021|De wethouder meldt dat het gesprek heeft plaatsgevonden 
en dat een plan van aanpak wordt opgesteld hoe de woningtoewijzing 
kan worden gedaan voor de zittende huurders van de Charlotte van 
Beuningen stichting en voor degenen die op de wachtlijst staan. Vanuit 
de belegger zijn er huurderscriteria waar rekening mee moet worden 
gehouden. Planning is dat in Q4 2022 de woningen verhuurd gaan 
worden.  
16.09.2021|De wethouder geeft aan dat toegezegd gesprek heeft 
plaatsgevonden. Vervolg is gesprek over de toewijzingsregels. 
Huurprijzen zijn nog niet exact bekend. In overeenkomst afgesproken 
huurprijzen tussen 720-1000 prijspeil 2019 vastgelegd. Aantal 
woningen zijn bekend: 35. Eind dit jaar zijn de prijzen per woning 
bekend. Exacte huurprijzen per aantal woningen eind Q4 2021 bekend.                                                                
13.01.2022|Het gesprek over de toewijzingsregels met de belegger 
Borgdonck moet nog plaatsvinden. Het doel is om de doorstroming 



van de woningmarkt te bevorderen. De exacte huurprijzen van de 
woningen zijn nog niet bekend.                                              
21.09.2022| Op 18 oktober is er een bestuurlijk overleg waarin deze 
toezegging wordt besproken.                                                  
31.10.2022| huurprijzen zijn nog niet berekend door de verhuurder.                                                                                           

Ruimte Woonvisie 2021-2025 30.09.2021 Raadsvergadering Potters De wethouder zegt toe 
de raad te informeren 
over de mogelijkheden 
die er (binnen de 
grenzen van de wet) zijn 
om te bouwen voor 
lokale 
behoefte/Vughtenaren.  

Q1 2023 01.12.2021| Het onderzoek tot nu toe heeft nog niet geresulteerd in 
mogelijkheden om voor Vughtse bewoners te bouwen. Begin 2022 
wordt een overzicht van mogelijke instrumenten aangereikt. Deze 
instrumenten zijn gericht op het betaalbaar houden en voor specifieke 
doelgroepen behouden van woningen.                                                                                                                                            
04.07.2022| Tijdens de Raadsinformatieavond op 16 juni is toegezegd 
dat een overzicht van instrumenten na de zomer wordt gedeeld. 
24.11.2022 | Het overzicht van instrumenten om woningen betaalbaar 
te houden wordt aangevuld met het gehele instrumentarium om 
invloed uit te oefenen op de woningmarkt door de overheid. Begin 
2023 wordt dit aangeboden. 

Ruimte Participatieplan De Wieken 17.03.2022 Raadsvergadering Vos Na afloop van het 
participatieproces wordt 
de gemeenteraad middels 
een verslag geïnformeerd 
over de inbreng van 
eenieder en wat 
vervolgens met die 
inbreng is gedaan.  

Q4 2022 05.04.2022| Conform het participatieplan worden er verslagen 
gemaakt. De startbijeenkomst voor omwonenden is op 5 april 2022, 
daarin worden ook vervolgafspraken gemaakt met omwonenden 
omtrent planning van de workshops. Na afloop van deze workshops 
wordt de raad hierover geinformeerd.                                                                                                                                                                             
21.09.2022| Op dit moment zitten we in het participatieproces, we 
verwachten dat deze in Q4 is afgelopen en zullen hierna met een 
evaluatie komen.                                                                                                                                                                                       
16.11.22| De laatste participatieavond is op 23 november. Dit is reeds 
gepubliceerd op Ibabs. Het streven is om u als raad in december te 
informeren door middel van een raadsinformatiebrief.  

Ruimte Dr. Landmanschool 14.04.2022 Commissie Vos Checken of er al een 
beoogde startdatum is. 

Q1 2023 11.05.22 | Toetsing en ter inzage verwacht in Q3                                                                                                                                     
13.09.22 | hoorzitting bezwaarschriftencommissie                                                                                                                             
21.09.22 |Na verwachting ligt het ontwerp bestemmingsplan ter inzage 
in Q4                                                                                        16.11.22 
|Vanwege recente uitspraak Raad van State omtrent stikstof, geeft dit 
vertraging waardoor het ontwerp bestemmingsplan in Q1 ter inzage 
gelegd gaat worden.  



Ruimte Afvalbeleidsplan 23.06.2022 Raadsvergadering Potters De wethouder zegt toe 
na te gaan wanneer de 
capaciteit van het 
recyclen van luiers naar 
verwachting uitgebreid 
wordt. Daarnaast beziet 
de wethouder of een 
proef gedraaid kan 
worden met het plaatsen 
van een luierbak bij de 
Vughtse milieustraat, die 
ook geopend zal zijn na 
sluitingstijd. 

Q4 2022 01.11.22 | De Afvalstoffendienst gaat met ARN in gesprek over hoe 
het staat met de beschikbare recyclingcapaciteit. Daarnaast is bij de 
Afvalstoffendienst een offerte opgevraagd voor een luiercontainer 
buiten de milieustraat.  

Ruimte Hart van de Baarzen 23.06.2022 Raadsvergadering Vos De raad wordt actief 
geïnformeerd wat de 
consequenties voor de 
Lidl zijn in het scenario 
dat middels een 
openbare inschrijving de 
gunning naar een andere 
marktpartij zou gaan. 

Q4 2022 04.07.2022| De Lidl is nu onderdeel van een aantal zaken in Vught 
waar het Didam-Arrest mogelijk effect op heeft.  
12 juli is er een brede infobijeenkomst van college en ambtelijke top, 
12:00 – 14:00. Verwacht wordt hierover meer duidelijkheid in de loop 
van het najaar. 
16.11.2022| Half oktober zijn wij gestart met het opstellen van de 
verkoopstrategie en in verloop Q1 2023 werken we de 
verkoopprocedure verder uit. (Wij zijn in oktober gestart met het 
afwegen van de opties voor verkoop van de grond. In november en 
december krijgen wij scherp wat de voor en nadelen zijn van de 
openbare inschrijving tegenover één op één. Beide opties hebben 
risico’s. Bureau Inkoop (BIZOB) stelt in januari 2023 de 
verkoopstrategie op. Wij proberen voor die tijd zo veel mogelijk 
voorwerk afgerond te hebben. 

Ruimte Gebiedsvisie voormalig Kamp 
Vught en omgeving 

29-9-2022 Raadsvergadering Vos Wethouder Vos zegt toe 
met de Natuur- en 
Milieugroep Vught in 
gesprek te gaan over de 
berekening van de 
natuurcompensatie en de 
raad hierover te 
informeren. 

Q1 2023 12.10.22| De grootte van de natuurcompensatie wordt uitgewerkt in 
samenwerking met het Rijkvastgoedbedrijf en worden afgestemd met 
de natuurvereniging.  
03.10.2022| nemen we mee in verdere uitwerking. 

Ruimte The Hawks Vught 03.11.2022 Raadsvergadering Vos De wethouder zegt toe 
de raad te informeren 
over de uitkomsten van 
het overleg met The 
Hawks Vught.  

Q1 2023 28.11.2022| Gesprekken met Hawks zijn gaande. 



Ruimte Participatieplan Leyhoeve 10.11.2022 Commissie Vos De wethouder zegt in 
gesprek te gaan met 
ontwikkelaar 
Bonitagroep over de 
wens om de participatie 
op het niveau van 
adviseren in te steken 
voor wat betreft o.a. het 
groen en tevens meer te 
doen dan alleen 
informeren als het gaat 
om architectuur, 
bouwvolumes en -massa. 

Q4 2022 16.11.2022 |  Beantwoording aan de raad is voor de raadbehandeling 1 
december 2022 

Bestuur en 
samenleving 

Samen voor bestaanszekerheid 14.07.2022 Raadsvergadering van de Ven De wethouder zegt toe, 
zodra hier meer over 
bekend is, de raad te 
informeren over de 
wetswijziging inzake het 
verruimen van de 
mogelijkheden voor 
bijverdiensten met een 
bijstandsuitkering.  

Q4 2022 24.11.2022 | Voor het einde van het jaar ontvangt de raad hierover een 
raadsinformatiebrief 

Bestuur en 
samenleving 

AMA-opvang 03.11.2022 Raadsvergadering Potters De wethouder zegt toe 
de raad begin 2023 te 
informeren over de 
voortgang van de 
opvang van 
alleenstaande 
minderjarige 
vreemdelingen (AMA).  

Q1 2023 
 

 




